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Besluitenlijst vergadering Wmo-raad 30 augustus 2022 
 
 
Aanwezig: de leden: Annemieke Broekhuis(AB), Reina Rijzenga (plv-Vz, RR), (JH), Geors 
Spanjer (GS),  Mieke Bregman (MB), Frida Romijn (FRO), Frans Rijksen (FR), Bas Westra 
(BW en Jan Verkleij (JV). 
 
Frans van Oostveen(Vz.) At Sonneveld (Secr.),  
 
Gasten:, Abdelmalik Boudahan 
Afwezig:Jasmijn Hacken(JH), 
 

   

1. Opening 
 
De Vz opent de vergadering.  
 
 

 

2. Presentatie web site Wmo-raad 
 
De afgelopen maanden is gewerkt aan de web site van de Wmo-raad. In 
overleg met de gemeente Tiel is beslo-ten de web site onder te brengen bij 
de web site van de gemeente Tiel. 
De web site is inmiddels actief. Hierbij de link naar de web site:  
https://www.tiel.nl/wmo-raad  
AS presenteert de web site. 
 
De Wmo-raad geeft aan dat zij blij is met het onderbrengen van de website 
bij de gemeente. De Wmo-raad is ook een gemeentelijk orgaan.  
De leden zijn blij met de opmaak. 
Ook geeft de Wmo-raad wat feedback. Deze nstaat puntsgewijs hieronder 
weergegeven: 

1. In de lijst van de leden Annemieke Broekhuis alsnog opnemen; 
2. Aan het advies benoeming Frans Rijksen is het verkeerde document 

gekoppeld; 
3. Geadviseerd wordt de jeugdwet op te nemen in de titel; 
4. In de lijst van de leden moet bij de kandidaat-lid een streepje tussen 

kandidaat en lid. 
 

 

3. Gesprek met Abdelmalik Boudehan, Mozaïek, en Geors Spanjerover 
de participatie- en gezondheidsgevolgen van de inflatie, veroorzaakt 
door vooral hoge energiekosten en ook allerlei andere kostenverho-
gingen zowel voor onze eigen land- en tuinbouw als vanwege de oor-
log in Oekraïne . 
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Het is goed om als Wmo-Raad na te denken over de participatie- en ge-
zondheidsgevolgen van de inflatie, veroorzaakt door vooral hoge energie-
kosten en ook allerlei andere kostenverhogingen zowel voor onze eigen 
land- en tuinbouw als vanwege de oorlog in Oekraïne. En dan natuurlijk 
vooral voor mensen die toch al moeite hebben om de eindjes aan elkaar te 
knopen. 
Dit agendapuntpunt is ook een voorbereiding op de themadiscussie over 
het armoedebeleid.  
 
FvO geeft een toelichting op dit agendapunt. Het gaat vooral over de toe-
gang tot de zorg. Hij heet Abdelmalik Boudahar (spreker) van harte welkom 
en geeft het woord aan hem. 
 
Spreker is wijkcoach bij Mozaïek. Hij houdt zich o.a. bezig met inburgering. 
Mensen hebben als doel om goed te leven. Corona heeft daar veel inbreuk 
op gemaakt.  
Nu komt de oorlog in de Oekraïne en als gevolg daarvan de prijsstijgingen 
van energie en andere producten. In de praktijk blijkt nog geen mindere 
participatie bij de activiteiten te leiden, maar hij merkt wel dat mensen er 
veel over praten. Hij verwacht dat dit ook in de praktijk veel gevolgen zal 
krijgen. Sommige mensen moeten echt heel veel energiekosten gaan beta-
len. Dit zal veel kwetsbare mensen treffen. Mensen zijn ook bezorgd. Dit 
gaat effect hebben op de participatie bij de activiteiten in de maatschappij.  
Sommige activiteiten kosten geld, wat mensen niet hebben. De activiteiten 
zijn wel erg belangrijk voor hen om sociaal isolement te voorkomen en ook 
om hun zorgen te kunnen delen. Bijvoorbeeld het bezoek van de aan-
schuiftafels loopt terug.  
Mensen zoeken elkaar wel op om over deze onderwerpen te praten. 
Mensen zijn onzeker en hebben soms ook wantrouwen richting te over-
heid. 
FvO zegt dat het bij de Wmo-raad gaat om de toegang tot gezond leven, 
zoals bijvoorbeeld de voedselbank. Hij vraagt of deze toegang op dit mo-
ment wordt bedreigt. 
Spreker zegt dat mensen behoefte aan herkenning bij anderen. 
Ze moeten zich niet alleen voelen, maar bijvoorbeeld gesteund worden 
door een instantie. Mozaïek verwijst bijvoorbeeld o.a. naar het energielo-
ket. Hij dringt er op aan dat instanties dicht bij de mensen  staan en mee-
denken. Het valt hem op dat mensen soms andere dingen niet meer beta-
len om de energiekosten te kunnen betalen. Hij zegt ook dat mensen uit 
kwetsbare groepen van sommige voorzieningen geen gebruik maken, om-
dat mensen bijvoorbeeld bang zijn dat zij de energietoeslag moeten terug-
betalen. Daarom wordt het niet aangevraagd. 
Sommige aanvraagprocedures zijn te ingewikkeld. Daardoor wordt de 
groep kwetsbare bewoners niet bereikt terwijl deze groep het meest wordt 
geraakt. 
De terugloop is de deelname in de activiteiten van Mozaïek heeft ook ge-
volgen voor de motivatie van de vrijwilligers, 
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Er zou meer budget moeten komen voor de vrijwilligers in de wijken, voor 
sociale activiteiten, zodat de eigen bijdragen voor deze activiteiten niet om-
hoog hoeven  en mensen daardoor deel kunnen blijven nemen aan de acti-
viteiten. Je kunt denken aan soosactiviteiten, aanschuiftafels, etc. 
Het is jammer dat TOF is gestopt met de zorg voor dak- en thuislozen.  
Er komt een nieuw initiatief bakfiets voor gratis eten 2x per week. 
 
De Vz. trekt uit de presentatie van spreker de volgende conclusies: 

1. Je moet zorgen dat bekend is wat voor regelingen er zijn; 
2. De kosten van activiteiten mogen niet hoger worden om de deel-

name niet te duur te maken en ook om de vrijwilligers niet demotive-
ren; 

3. De gemeente zou meer formulierenhulp kunnen organiseren; 
4. De gemeente zou ook moeten zorgen dat mensen een luisterend 

oor kunnen krijgen; 
5. Zorg dat op plekken waar mensen blij elkaar komen informatie be-

schikbaar is; 
6. Zorg dat je dicht bij de mensen bent. 

 
Deze presentatie loopt vooruit op de themadiscussie over armoedebeleid 
in relatie tot de WMO. Deze discussie zal in de volgende vergadering 
plaatsvinden. 
 
 
4. Werving van nieuwe leden en voordracht nieuwe voorzitter van de 
WMO-Raad. 

In de vergadering van 31 mei 2022 hebben we besloten dat door de leden 
van de Wmo-raad er een oproep gedaan zou worden om de oproep voor 
nieuwe leden binnen hun netwerk, minimaal 5 organisaties, te verspreiden. 
We bespreken de stand van zaken.  

AB wil 5 briefjes hebben. AS zal deze de volgende vergadering meene-
men. 

Eerder heeft de Wmo-raad besloten om Jan Verkleij  te vragen om voorzit-
ter van de Wmo-raad te worden. Hij heeft aangegeven hiertoe bereid te 
zijn. 
Voorgesteld wordt daarom om Jan Verkleij voor te dragen bij het college 
van B.& W. als voorzitter van de Wmo-raad.  
Jan Verkleij zal dan ook als contactpersoon voor de koepel van adviesra-
den sociaal domein gaan functioneren. 

De Wmo-raad draagt Jan  Verkleij voor als voorzitter van de Wmo-raad. 
De Vz. wenst Jan Verkleij veel succes toe in zijn voorzitterschap van de 
Wmo-raad. 

GS wijst  op het belang van de koepel voor de Wmo-raad voor alle leden. 
De website en de andere informatie zullen meer onder de aandacht wor-
den gebracht. 
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5. Bespreking nieuwe thema`s Wmo-raad 

We hebben voor de volgende vergadering het thema armoedebeleid, voor 
zover dit een relatie heeft met de WMO, op de agenda staan. Voor daarna 
zijn nog geen nieuwe thema`s vastgesteld.  
We bespreken welke thema`s we in de komende vergaderingen willen be-
handelen en kijken dan ook wie deze thema`s voorbereiden. 

GS stelt voor te kijken naar de normen voor huishoudelijke hulp, 107 uur is 
de basis. Hoeveel bezwaren en/of klachten zijn er geweest, gegrond en on-
gegrond. Wat zijn de gevolgen geweest voor het beleid. Daarbij ook kijken 
naar of de toegekende hulp ook daadwerkelijk wordt gebruikt. 
De Wmo-raad besluit dit thema op de agenda te zetten als er een nieuwe 
contactambtenaar voor de Wmo-raad is benoemd. 

AB wil graag weten hoe het gaat met de sociale poort. 
De Wmo-raad besluit dit thema, als evaluatie, op de agenda te plaatsen.  

AB vraagt wat is er gebeurd met de NPO- gelden en wat de stand van za-
ken is. 
Deze vraag zal aan de toekomstige contactambtenaar worden voorgelegd. 

De Vz. vraagt zich af waar de initiatieven  in het kader van de nieuwe Wmo 
jeugdwet 2017 toe hebben geleid. 
De Wmo-raad besluit dit thema op de agenda te zetten als er een nieuwe 
contactambtenaar voor de Wmo-raad is benoemd. 

 
6. Toelichting gesprek met wethouder Carla Kreuk 
 
Op 7 september 2022 hebben Frans van Oostveen, Jan Verkleij en At Son-
neveld een gesprek met wethouder Carla Kreuk en de manager welzijn.  
Onderwerpen van dit gesprek zijn:  
- Kennismaking; 
- Bespreking openstaande adviezen en acties (zie bijlage); 
- Opvolging Contactambtenaar Wmo-raad 
De leden van de Wmo-raad kunnen ter vergadering nog aanvullende be-
spreekpunten inbrengen. 
 
Als aanvullend punt vraagt de Wmo-raad het bezoek van de wethouders 2x 
per jaar aan de Wmo-raad weer te gaan agenderen.                  
 
 
7. Besluitenlijst vergadering 28 juni 2022 en aktielijst  
 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd onder dankzegging vastgesteld. 
 
De aktielijst wordt  aangepast.  
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8. Rondvraag 

MB geeft aan dat zij niet herbenoembaar is  

9 Informeel afscheid Frans van Oostveen en Geors Spanjer 

De Vz. houdt een korte afscheidsspeech voor Geors Spanjer.  
De leden spreken vooral hun waardering uit voor de kennis, betrokkenheid  
en adviezen van Geors Spanjer. 

RR houdt een korte afscheidsspeech voor de voorzitter, Frans van Oost-
veen. 
De leden spreken hun waardering uit voor al het werk wat door de voorzit-
ter is verricht. Ook voor zijn stijl van vergaderen is veel waardering. 

Eind 2022 zal, tijdens een etentje, nog formeel afscheid worden genomen 
van Frans van Oostveen en Geors Spanjer. 

10 Sluiting 

De Vz. dankt een ieder voor zijn of haar inbreng  en sluit de vergadering. 
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Aktielijst: 
 

Num-
mer 

Datum Aktie Door wie Voor wanneer 

15 25 januari 
2022 

Nagaan voorwaarden 
maatschappelijke opvang 

Contactambte-
naar Wmo-raad 

27 september 
2022 

17 25 januari 
2022 

Nagaan of gebruikers van 
scootermobielen zelf een 
cascoverzekering af kun-
nen sluiten. 

Contactambte-
naar Wmo-raad 

27 september 
2022 

22 22 februari 
2022 

Beantwoorden vragen 
m.b.t. onderzoek rekenka-
mer over jeugdbeleid 

Contactambte-
naar Wmo-raad 

27 september 
2022 

27 22 februari 
2022 

Afspraak maken met de 
portefeuillehouder over de 
communicatie tussen het 
college en e WMO-raad 

Contactambte-
naar Wmo-raad 

27 september 
2022 

31 22 februari 
2022 

Vraag m.b.t. het uitstellen 
van het verzenden van 
het formulier meerkosten 
zorg 

Contactambte-
naar Wmo-raad 

27 september 
2022 

33 29 maart 
2022 

Informatie over het acute 
ruimtegebrek van Ta-
lenthouse 

Contactambte-
naar Wmo-raad 

27 september 
2022 

43 31 mei 2022 Verspreiding 5 oproepen-
kandidaten voor de Wmo-
raad. 
At Sonneveld zal deze 
meenemen in de vol-
gende vergadering. 

Leden van de 
Wmo-raad 

27 september 
2022 

44 31 mei 2022 Doorgeven gegevens 
i.v.m. koepel  van partici-
patieraden sociaal do-
mein naar secretaris 
Wmo-raad 

Geors Spanjer 27 september 
2022 

45 31 mei 2022 Planning gesprek met 
Frida Romijn over de 
Wmo-raad 

Frans van Oost-
veen, Reina Rij-
zenga 

27 september 
2022 

46 26 april 2022 Voorbereiding thema-
avond armoedebeleid 

Reina Rijzenga 
Mieke Bregman 

27 september 
2022 

48 30 augustus 
2022 

Bespreking planning 
thema’s en vragen met 
contactambtenaar WMO 

Jan Verkleij, At 
Sonneveld 

27 september 
2022 

 
 
vergaderrooster en agendapunten toekomstige vergaderingen (agendapunten alleen ter indicatie) 

28 juni 2023 Minimaal 1x per jaar de bescherming van persoonsgegevens opnemen 
op de agenda. Indien de actualiteit daar aanleiding voor geeft, kan dit 
ook eerder geagendeerd worden. 

 

n.t.b Bespreken informatie-uitwisseling tussen het college en de WMO-raad  

n.t.b. Bespreken ontwikkelingen in de intramurale zorg  

27 september 2022 Bespreken thema armoedebeleid in relatie tot de zorg  
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n.t.b. Thema effecten norm huishoudelijke hulp in het kader van de WMO  

n.t.b. Thema evaluatie Sociale Poort  

n.t.b. Thema  evaluatie acties n.a.v. invoering WMO en Jeugdwet 2017  

n.t.b. Vraag m.b.t. de besteding van de NPO-gelden.  

 


